



ANTARA yang menjayakan pertandingan Pidato anjuran Exco Akademik dan Kepimpinan Jakmas Kolej Tun Mustapha.

Exco Akademik dan Kepimpinan Jakmas anjur pertandingan Pidato

KOTA KINABALU: Exco Akademik dan Kepimpinan Jawatankuasa Kebajikan Mahasiswa (JAKMAS) Kolej Kediaman Tun Mustapha (KKTM) menganjurkan pertandingan Pidato Piala Pengetua Kolej Kediaman Tun Mustapha 2016 baru-baru ini.

Tujuan pertandingan pidato ini dijalankan adalah bertujuan untuk mencungkil bakat dalam berbahasa dan menyampaikan idea dalam kalangan mahasiswa.

Di samping itu, pertandingan ini juga bertujuan untuk melatih serta mendidik mahasiswa untuk berfikir secara kritis dan kreatif serta memupuk semangat untuk berani tampil ke hadapan untuk menyuarakan pendapat.

Melalui pertandingan pidato ini, diharapkan dapat memberi semangat kepada para mahasiswa untuk terus memupuk idea mereka serta melatih diri untuk berani tampil ke hadapan untuk menyuarakan pandangan.

Pertandingan pidato piala pengetua ini di setai seramai 12 orang pemedato yang terdiri daripada pelajar IPTA dan IPTS yang berentap dalam pertandingan Pidato Piala Pengetua Kolej Kediaman Tun Mustapha 2016. Seramai 8 orang peserta menyertai Pidato bahasa Melayu dan 4 orang Peserta lagi berentap dalam kategori Pidato bahasa Inggeris.

Salah seorang daripada peserta pertandingan Pidato piala pengetua Suraya Binti Ismail, peserta ini pertama kali menyertai pertandingan pidato dan terus dilamar oleh

ketua juri untuk menyertai ahli kelab debat bahasa Melayu.

Pengarah Pertandingan Pidato Piala Pengetua 2016, Jennyfer Priscillasheal Jonnius, berkata aktiviti yang sebegini penting dan berharap agar aktiviti ini diteruskan pada masa akan datang.

Menurut Harun Bin Pasi JAKMAS Exco Kepimpinan dan Kerjaya, program ini berkata bahawa program Pidato ini adalah bertujuan untuk melahirkan mahasiswa yang peka terhadap isu semasa dan sebagai platform untuk mereka meningkatkan keyakinan dalam pengucapan. Menurutnya lagi, penyertaan peserta dari luar adalah amat dialu-alukan bagi memeriahkan lagi pertandingan ini.

Sementara itu, Pengetua Kolej Kediaman Tun Mustapha (KKTM), Dr Mohamad Nizam Nazarudin dalam ucapannya semasa majlis penutupan dan perasmian program Debat Piala Pengetua ini, berkata bahawa program yang sebegini amat baik untuk dianjurkan kerana melalui pertandingan ini akan dapat meningkatkan lagi keyakinan diri mahasiswa untuk tampil ke hadapan untuk menyuarakan pandangan mereka.

Di samping itu juga, melalui pertandingan ini akan dapat meningkatkan kemahiran berkomunikasi dalam kalangan mahasiswa serta dapat menambahkan lagi pengetahuan dalam pengucapan umum khususnya pidato. Program sebegini diharapkan akan diteruskan lagi pada masa hadapan tambahna.